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This radio transmitter [IC: 573F-IPCAMWOC2] has been approved by Innovation, Science and Economic Development Canada to operate with the antenna types listed 
below, with the maximum permissible gain indicated. Antenna types not included in this list that have a gain greater than the maximum gain indicated for any type listed are 
strictly prohibited for use with this device.

Le présent émetteur radio [IC: 573F-IPCAMWOC2] a été approuvé par Innovation, Sciences et Développement économique Canada pour fonctionner avec les types 
d'antenne énumérés ci dessous et ayant un gain admissible maximal. Les types d'antenne non inclus dans cette liste, et dont le gain est supérieur au gain maximal indiqué 
pour tout type figurant sur la liste, sont strictement interdits pour l'exploitation de l'émetteur.

For product available in the USA/Canada market, only channel 1~11 can be operated. Selection of other channels is not possible.
Pour les produits disponibles aux États-Unis / Canada du marché, seul le canal 1 à 11 peuvent être exploités. Sélection d'autres canaux n'est pas possible.


